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Zelf dans ik al sinds mijn 4 jaar. Het is dus zeker geen 

understatement om te zeggen dat dans een grote rol speelt in 

mijn leven. Daarom wilde ik mij ontzettend graag engageren 

voor DC3210. 

 

Met veel plezier en liefde maak ik deel uit van dit bestuur.  

Ik hecht veel belang aan groepsgevoel en streef er dan ook naar 

om iedereen zich zo goed mogelijk te laten voelen binnen 

DC3210. Ik probeer dan ook altijd de stem van onze jeugd een 

klankbord te geven. 

 

In de voorbije jaren heb ik verschillende stijlen gedaan. 

Tegenwoordig vind je me meestal in de jazz- of modern 

groepen. Dans is mijn passie. Ik kijk er naar uit om elke week, 

keer op keer, deze passie met jullie te delen. 
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